

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE I HOLBÆK BORDTENNISKLUB

Torsdag den 26. juni 2025 kl. 19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Kenneth Lindrup Larsen, Martin Lund Sørensen, Svend-Erik Skaarup og Lis Hævdholm
Afbud:	Morten Marx
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Referatet blev gennemgået, og der er fulgt op på alle dele. Frank afventer et gunstigt tidspunkt til at arbejde videre med Lucerna projektet.
3. Status på økonomi.	Oversigten er udsendt til alle, og blev gennemgået af Frank. Det ser positivt ud, der er netop sendt opkrævning ud for kommende sæson, og en hel del har allerede betalt, men der er også kommet nogle udmeldinger.
4. Hvordan sikres, at nogen tager sig af opgaverne i forbindelse med diverse initiativer (LIM – ledelse – indkøb – mandskab)?	Planen blev gennemgået, og vandt tilslutning. Det er således, at hver gang vi beslutter et projekt, skal der sættes navne på, hvem der gør hvad hvornår. Det kan være således, at f.eks. ungdomsafdelingen beslutter, at de alene står for et arrangement, og så er navnet på ansvarlige blot ungdom, og de fordele opgaver internt, men melder tilbage til bestyrelsen med navn på de respektive ansvarlige , så alle ved, hvem de skal henvende sig til. Man skal huske, at f.eks. halreservation kræver bistand fra Ole.
5. Arbejdsgrupper – status. A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Ad 5 A: Kenneth foreviste en spilletrøje, der er forsynet med vores sponsors nye logo. Enighed om, at det ser godt ud, og det bliver det, vi skal gå videre med. Vi vedtog, at trænerne skulle have en sort trøje med tryk. Det bliver en ret dyr affære at skifte spillernes trøjer til det nye tryk, og Frank vil tage en forhandling med banken om forhøjelse af sponsoratet til at dække de øgede omkostninger. Der skal ligeledes skiftes logo på vores sponsurvæg, hvilket er en uforudset udgift. Kenneth har vurderet vores logo, og der er ikke harmoni mellem bladtørrelse og håndtag på battet. Han foreslog derfor, at vi ændrede det, ligesom teksten skal have lidt mere afstand mellem bogstaverne for at gøre den mere læsevenlig. Kenneth har lavet et forslag, som vi godkendte, og han sender det til Ole, der ændrer på hjemmesiden, brevpapir mm. Ad 5 B: Kenneth har udarbejdet to alternative forslag til invitation til efterårs-

Dagsorden	Referat
B) Stævnegruppe	stævne. Det ene, hvor der er 4 ungdomsrækker og 8 seniorrækker, og det andet, hvor der kun er seniorrækker. Dette skal drøftes nærmere med ungdomsafdelingen , og beslutning træffes på næste møde.
6. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin fortalte, at der blev holdt en vellykket sommer afslutning i søndags, hvor der var 21 børn og nogle forældre. De nyanskaffede Blazepods blev taget i brug. Trænersituationen til næste sæson blev drøftet, muligvis er der et problem om torsdagen, hvis Dennis ikke kan fortsætte med sine piger. Dette afhænger af turneringsplanlægningen for seniorer. Martin har talt med Mads Richard fra Lejre om begynder- og ungdomsstævne i Holbæk. Gerne den 26.oktober. Dette skal kombineres med et seminar for ungetrænere, så disse kan erfaringsudveksle. Frank forhører hos badminton om muligheden for at få badmintonhallen denne dato. Økonomisk er det uden udgift for os, da det skal betales af arven fra ØBTU. LIM i øvrigt er ungdomsafdelingen. Skole-OL og vores deltagelse heri blev drøftet. Martin har sendt det oplæg, der er kommet fra Bordtennis Danmark til os alle. Det skal foregå i skoletiden og første session skulle gerne være i november og den næste i februar/marts, men tidspunkter er til forhandling. Martin arbejder videre, og LIM er hos ungdomsafdelingen. Det blev oplyst, at klubben fortsat betaler licens for ungdomsspillere.
b) Seniorafdelingen	Svend Erik oplyste, at han har truffet aftale med Per om hvilke dage, han skal komme og have træning. Vi skal muligvis have indført, at der skal være et tilmeldingssystem, så vi sikrer, at der ikke kommer for mange, eller slet ingen. Svend Erik sender et skriv ud til alle relevante spillere om datoer. Et par spillere har henvendt sig til bestyrelsen med bekymring for, om klubben er ved at udvikle en eliteprofil, der bevirker, at der ikke bliver plads til sekunda spillere i holdturneringen på grund af pladsmangel i hallen. Kenneth har besvaret henvendelsen, og har bekræftet, at klubben har plads til alle, også selvom der er tilgang af flere spillere ude fra. Bestyrelsen drøftede henvendelsen og bekræftede, at der var plads til alle, der ønsker at spille holdturnering. Det havde nok været hensigtsmæssigt at tage en mundtlig snak med alle spillere. Der bliver dog indkaldt til et spiller-møde ca. 2 uger før sæsonstart.
c) Bat60-afdelingen	Der er stadig god tilgang. Fra sommerferien er der kun organiseret spil mandag, onsdag og fredag kl. 10-12 og doubler mandag og onsdag kl. 13-15, dette varer indtil den 12.august.
d) Webmaster	Ole oplyste, at Holbæk Kommune har meddelt, at der er oprettet en ny portal. Frank har deltaget i Sportsbyens Brugerrådsmøde, hvor de har forhandlet om

Dagsorden	Referat
e) Øvrige	lukketider i sommerferien. Det er lykkedes at få indført, at om tirsdagen er der åbent til kl. 21, og dette er også tilfældet torsdage efter 1.august. Efter sommerferien er der åbent til kl. 22.00, dog således at omklædningsrum er åbne til kl. 22.15. I perioden fra 29.juni til 4.juli er der stort svømmestævne i Sportsbyen, og der er derfor ikke nogen form for bordtennis i denne periode, da hallen er lånt ud til svømning. Fra den 10.oktober kl. 18 til den 12.oktober kl. 16 har Racketlon lånt vores hal, så der er ikke bordtennis. Den store julefrokost finder sted den 21.november, hvor der skal bruges en masse hjælpere, men det kommer Frank ind på senere. Den 5.december skal Holbæk Kommune holde julefrokost i Sportsbyen, og det kan være, at vi også der skal være hjælpere.
7. Meddelelser fra for- manden	Tina oplyste, at Morten Marx havde meddelt, at han af forskellige årsager ønskede at udtræde af bestyrelsen, hvilket blev taget til efterretning. Svend Erik Skaarup er herefter indtrådt som medlem af bestyrelsen. Mandag den 23.juni var borgmester Christina Kryroziak Hansen på besøg hos Bat 60 i bordtennishallen, hvor hun hilste på alle de fremmødte (47 personer) og fik lejlighed til at prøve at slå lidt til bolden. Forretningsudvalget havde et meget positivt møde med hende med hensyn til fremtidig udvidelse på byggefelt D, da det var indlysende, at vi har pladsmangel.
8. Kalender	Årshjulet blev eftersat og konstateret i orden.
9. Næste mødedato (evt.14.august 25)	Næste møde er torsdag den 14.august kl. 19.00 i Sportsbyen
10. Evt.	Mødet sluttede kl. 21.40 i god ro og orden, og vi kunne ønske hinanden god sommerferie.